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Zápisnica 
z rokovania Komisie investičných činností pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti  

Bratislava-Petržalka konanej dňa 13.09.2017 
 

Prítomní:  
RNDr. Gabriel Gaži, M.P.H, Mgr. Viera Bieliková, PhD, JUDr. Milan  Vetrák, Jana 
Hrehorová, Ing. Jozef Vydra, Ing. Eduard Demel 
 
Ospravedlnení: Mgr. Ivan Uhlár, Bc. Michal Demský 
 
Tajomník: 
Mgr. Jana Jecková  
 
Hostia:  
 
Začiatok zasadnutia: 17,40 hod. 
Koniec zasadnutia: 19,04 hod. 
Miesto konania: zasadačka MÚ na 8. poschodí 
Program: 

1. Úvod  
2. Návrh VZN o poskytovaní priamych finančných dotácií pre oblasť športu z rozpočtu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka 
3. Správa o plnení rozpočtu k 30.6.2017 
4. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2017 
5. Rozvojové projekty na rozvoj výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a 

športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične na 
rok 2017 

6. Informácia o uzatvorených nájomných zmluvách k obecným bytom za II. štvrťrok 
roku 2017 

7. Rôzne 
8. Záver 

 
K bodu č. 1 - Úvod  

Rokovanie komisie zahájil o 17,40 hod.  predseda p. Gaži, ktorý otvoril zasadnutie a 
konštatoval uznášaniaschopnosť komisie.  
 
 
K bodu č. 2 -  Návrh VZN o poskytovaní priamych finančných dotácií pre oblasť športu 
z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
Materiál predstavil  zástupca starostu Mgr. Ján Bučan  
 
Uznesenie k bodu 2 
Komisia investičných činností pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 
o d p o r ú č a 
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Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 

s c h v á l i ť s pripomienkami 
 
- v § 5 písm. c) VZN znížiť počet členov na minimálne 100. 
 
- určiť hornú hranicu výšky poskytovanej dotácie pre jedného žiadateľa 
 
Všeobecne záväzné nariadenie o poskytovaní priamych finančných dotácií pre oblasť športu z 

rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka  

Hlasovanie:  

Za: 6 - RNDr. Gabriel Gaži, M.P.H, Mgr. Viera Bieliková, PhD, JUDr. Milan  Vetrák, Jana 
Hrehorová, Ing. Jozef Vydra, Ing. Eduard Demel 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Materiál bol schválený s pripomienkami.  
 
K bodu č. 3 - Správa o plnení rozpočtu k 30.6.2017 
  
Materiál predstavil  Ing. Július Lukáček, vedúci finančného oddelenia.  
 
Uznesenie k bodu 3 
Komisia investičných činností pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 

o d p o r ú č a 
 
Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 

z o b r a ť  n a  v e d o m i e 
 
Správu o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka k 30.6.2017 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - RNDr. Gabriel Gaži, M.P.H, Mgr. Viera Bieliková,  PhD, JUDr. Milan  Vetrák, Jana 
Hrehorová, Ing. Jozef Vydra, Ing. Eduard Demel 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Materiál bol schválený.  
 
K bodu č. 4 – Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2017 
 
Materiál predstavil  Ing. Július Lukáček, vedúci finančného oddelenia.  
 
Uznesenie k bodu 4 
Komisia investičných činností pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Petržalka 
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o d p o r ú č a 

Miestnemu zastupiteľstvu  mestskej časti Bratislava-Petržalka 

s c h v á l i ť 
 
Úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2017 nasledovne: 
 
- zvýšenie bežných príjmov o 157 879 € 
- zvýšenie bežných výdavkov o 178 798 € 
- zvýšenie kapitálových príjmov o 39 819 € 
- zvýšenie kapitálových výdavkov o 18 900 € 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - RNDr. Gabriel Gaži, M.P.H, Mgr. Viera Bieliková,  PhD, JUDr. Milan  Vetrák, Jana 
Hrehorová, Ing. Jozef Vydra, Ing. Eduard Demel 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Materiál bol schválený.  
 
 
K bodu č. 5 Rozvojové projekty na rozvoj výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti 
telesnej a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby novej 
telocvične na rok 2017 
  
Materiál predstavila vedúca oddelenia projektového riadenia Mgr. Jana Jecková.  
 
Uznesenie k bodu 5 
Komisia investičných činností pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 

o d p o r ú č a 
 
Miestnemu zastupiteľstvu  mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
s ú h l a s i ť     
 
1. ZŠ Lachova 
a) So spoluúčasťou mestskej časti Bratislava-Petržalka vo výške 4 500 €  na rozvojový 

projekt Rekonštrukcia hygienických zariadení a šatní pri telocvični v pavilóne B3 na 
Základnej škole Lachova 1, Bratislava-Petržalka, čo predstavuje viac ako 10% 
z požadovaných finančných prostriedkov projektu. 

b)  So zabezpečením financovania prípadných neoprávnených výdavkov na rozvojový projekt 
Rekonštrukcia hygienických zariadení a šatní pri telocvični v pavilóne B3 na Základnej 
škole Lachova 1, Bratislava-Petržalka z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka.  

 
2. ZŠ Prokofievova 
a) So spoluúčasťou mestskej časti Bratislava-Petržalka vo výške 5 500 € na rozvojový projekt 

Rekonštrukcia hygienických zariadení a šatní pri telocvični v pavilóne B4 na Základnej 
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škole Prokofievova 5, Bratislava-Petržalka, čo predstavuje viac ako 10% z požadovaných 
finančných prostriedkov projektu. 

b)  So zabezpečením financovania prípadných neoprávnených výdavkov na rozvojový projekt 
Rekonštrukcia hygienických zariadení a šatní pri telocvični v pavilóne B4 na Základnej 
škole Prokofievova 5, Bratislava-Petržalka z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka.  

 
3. ZŠ Turnianska 
a) So spoluúčasťou mestskej časti Bratislava-Petržalka vo výške 4 500 €  na rozvojový 

projekt Rekonštrukcia hygienických zariadení a šatní pri telocvični v pavilóne B3 na 
Základnej škole Turnianska 10, Bratislava-Petržalka, čo predstavuje viac ako 10% 
z požadovaných finančných prostriedkov projektu.  

b)  So zabezpečením financovania prípadných neoprávnených výdavkov na rozvojový projekt  
     Rekonštrukcia hygienických zariadení a šatní pri telocvični v pavilóne B3 na Základnej   

škole Turnianska 10, Bratislava-Petržalka z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka.  
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - RNDr. Gabriel Gaži, M.P.H, Mgr. Viera Bieliková,  PhD, JUDr. Milan  Vetrák, Jana 
Hrehorová, Ing. Jozef Vydra, Ing. Eduard Demel 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Materiál bol schválený. 
 
K bodu č. 6  Informácia o uzatvorených nájomných zmluvách k obecným bytom za II. 
štvrťrok roku 2017 
 
Komisia investičných činností zobrala informáciu na vedomie.  
 
K bodu 7  Rôzne 
 

A. Predseda komisie p. Gaži informoval prítomných o problematika sôch na území 
mestskej časti. Mgr. Jecková informovala prítomných, že oddelenie kultúry miestneho 
úradu spracováva súpis všetkých pamiatok na území mestskej časti. V materiály budú  
uvedené aj odporúčania o následnej údržbe popríp. využití..  

B. P. Demel informoval poskytol prítomným aktuálnu informáciu o pozemkoch, ktoré 
spravuje hlavné mesto v areáloch stredných škôl. 

 
K bodu 8 Záver 
 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a komisia bola ukončená o 19,04hod. 
 
 
 

RNDr. Gabriel Gaži, M.P.H 
         predseda 
 
Zapísal: Mgr. Jecková, tajomníčka 
Dátum: 14.09.2017 
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